
Referat fra ekstraordinært årsmøte for 2020 i Stjørna Heimbygdslag 

25.08.2021 

19 stemmeberettiget møtte 

Knut Nesset ønsket velkommen. 

Det var ingen anmerkninger til innkallinga. 

a) Valg av møteleder. 

Knut Nesset ble valgt. 

 

b) Valg av sekretær. 

John Magnus Aas ble valgt 

 

c) Årsmelding. Alle hadde fått årsmeldinga, derfor ble den ikke referert. 

(kommentar: «for små skrift».) 

(Til orientering. Skriftstørrelsen ble valgt for at å få plass til 

årsmeldinga på en side. Dette for å spare laget for unødige 

portoutgifter.  

sekr.) 

  Årsmeldinga vedtatt 

d) Årsregnskap. Elin refererte regnskapet. (manglet kopier). Orienterte om bankskifte 

og mottak av 5 000 kroner fra denne banken – Stadsbygd Sparebank. 

Det ble gitt noen kommentarer til noen poster. Særlig tilskuddet til Salteriet 

Kulturbrygge på 15 000 kroner. 

Den store grasrotandelen på 34 000 kroner ble kommentert som svært positiv. Uten 

denne hadde laget gått med underskudd. 

 

e) Valg foretatt august 2021 

1. Leder:     Kristin Breivoll   Valgt for 1 år 

2. Styremedlem/Nestleder:  Eilif Rødsjø   Valgt for 2 år 

3. Styremedlem/Kasserer:  Ragnhild Rødsjø  Valgt for 1 år  

4. Styremedlem/Sekretær:  John Magnus Aas  ikke på valg 

5. Styremedlem:    Tor Stallvik   Valgt for 2 år 

6. Varamedlemmer:  

John Arthur Winsjansen     Valgt for 1 år 

Geir Sollie       Valgt for 1 år 

Jan Hulsund       Valgt for 1 år 

7. Revisorer: Harald Sommerseth     Valgt for 2 år 

Vara: Didrik Frengen      Valgt for 2 år 

 

8. Representant Salteriet Kulturbrygge 

Kristin Breivoll      Valg for 1 år 



9. Valgkomite: 

Irene Dypvik    leder    Ikke på valg 

Bent Tokstad     ikke på valg   

  Stig Husby      valgt for 3 år 

f) Medlemskontingent. 

Vedtak: Kontingenten blir uendret 200 kroner. 

 

g) Arbeidsprogram for høsten 2021 og våren 2022 

 

A: Forslag til temakvelder høsten 2021: 

a) Utvinning av vasskraft – kvernbruk, el. Kraft o.l. ( Jon Olav Holten) 

b) Bjarne Selnes 

c) Besøk på Mølnargården i Bjugn 

d) Besøk på Leksvika – Ner-Killingberg 

B: Det er håp nå når landet åpnes mer og mer etter pandemien at de forskjellige 

gruppene kan bli mer virksomme. 

Sildemusegruppa: 

 Knut har hatt kontakt med: 

 Eldar Moe om de bildene/filmene fra 1980 – 1990-årenesom han har, 

med lovnad om at det skulle han få. 

 Likeså er arvingene etter Helge Skarsvåg kontaktet om de bildene. 

 Og Daniel Alm (Larsen) om filmer etter Harald Larsen. 

 Fotogruppa 

 Kartgruppa 

 Bygdebokgruppe for hjelpe Eilert i arbeidet. (Håp om at Anna kommer i gang) 

Digitalisering av stoff som er samlet inn av Heimbygdslaget, lagt inn i 

kommunens database. 

 

h) Prøve å skaffe tilveie e-post – adresser til medlemmene for å forenkle 

kommunikasjonen med medlemmene. 

 

i) Innkomne saker. 

a) Hva skjer i Salteriet Kulturbrygge?  

Oppløsning? Oppløse AS-et til andelslag? 

Kristin må prøve å nøste opp i dette. 



b) Prøve å få mer informasjon inn på hjemmeside. Hva skjer innenfor de forskjellige 

arbeidsgruppene f.eks.  

Hva med å bruke facebook-sida til mer informasjon med henvisning til 

hjemmesida? (En del eldre har ikke facebook- konto? Hva da?) 

 

j) Elin Worpvik avsluttet sin funksjon som kasserer i Stjørna Heimbygdslag etter 16 år. 

Knut Nesset takket for hennes innsats gjennom alle disse årene. 

 

 

John Magnus Aas 

 Sekr. 

 

 

 

. 

 


